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Abstract (en)
[origin: WO9002651A1] In a device for detachably fastening a mould frame (2) to a U-shaped mould table (3) of a press in which the mould frame
(2) can be slid into guide grooves (6) on the mould table (3) and anchored by means of wedges (13), guide grooves (6) are arranged in the sides (4)
of the mould table (3) so that the surface (9) of the mould frame (2) associated with the mould feed opening and the adjustment surfaces (7, 8) of
the guide grooves (6) are coplanar.

Abstract (fr)
Dans un dispositif pour la fixation amovible d'un cadre de moulage (2) à une table de moulage (3) en U d'une presse, le cadre de moulage (2) peut
être inséré dans des rainures de guidage (6) ménagées dans la table de moulage (3) et être fixé par des coins (13). Des rainures de guidage (6)
sont ménagées sur les côtés (4) de la table de moulage (3) de sorte que la surface (9) du cadre de moulage (2) sur laquelle se trouve l'orifice de
remplissage du moule et les faces de réglage (7, 8) des rainures de guidage (6) soient co-planaires.
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